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Abstract (en)
A tamper-proof closure (1) made of plastic has a closure cap (2) and a tamper-proof band (3) which can be engaged in a positive-locking manner
with the neck (6) of a container. The tamper-proof band (3) is connected by connection webs (4) to the closure cap (2). In this case, primary
connection webs (4a) and secondary connection webs (4b) are provided. The secondary connection webs (4b) are dimensioned such that they tear
and are destroyed under tensile loading far more easily than the primary connection webs (4a). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Garantieverschluss (1) aus Kunststoff weist eine Verschlusskappe (2) und ein Garantieband (3) auf, das formschlüssig mit dem Hals (6) eines
Behälters in Eingriff bringbar ist. Das Garantieband (3) ist mit Verbindungsstegen (4) mit der Verschlusskappe (2) verbunden. Dabei sind Primär-
Verbindungsstege (4a) und Sekundär-Verbindungsstege (4b) vorgesehen. Die Sekundär-Verbindungsstege (4b) sind so dimensioniert, dass sie bei
Zugbeanspruchung wesentlich leichter reissen und zerstört werden, als die Primär-Verbindungsstege (4a). <IMAGE>
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